
KS Stari Vodmat
Asfaltiranje Jenkove ie ni možno - Na vprašanje delegacije KS Stari

Vodmat o ureditvi oziroma asfaltiranju zadnjega dela Jenkove ulice je. mestni
komite za komunalno gospodarstvo, promet in zveze odgovoril, da bo asfalti-
ranje možno, ko bodo uredili kanalizacijo, plin, vodovod in toplovod. Za zdaj
navedenih del ni v planih komunalne skupnosti, torej je ureditev preložena na
poznejši čas.

• * •

Pestra ponudba v domu borcev in invalidov Rada Pehačka - Novi upravnik
doma Karel Banfi je povedal, da so v okviru jesensko-zimskega programa
marsikaj izboljSali, zlasti v gostinski ponudbi in na športnih objektih. Gostom
bodo nudili pristno domačo hrano, (»kmečka pojedina«), dobro kapljico in
seveda vljudno postrežbo. Na novo so odprli prostore tudi za večje družbe (do
250 gostov). Seveda ne bo manjkalo prigrizka z žara. Na športnih objektih pa
so urejeni: keglišče, balinišče in moderno avtomatsko strelišče. Na novo si je
uredil svoj prostor biljardni klub. Od oktobra dalje pa je vsak petek in soboto
živa glasba. Ker bo glasba v zaprtih prostorih, so prepričani, da to ne bo motilo
stanovalcev. Gostinski del mora v glavnem vzdrževati tudi športne prostore.
Zato morajo povečati promet. kar pa ob solidnih cenah in dobri postrežbi ne
bo težko.

* • •

Letos v 22 oddelkih 460 učencev - Dobri rezultati na Soli dr. Jožeta Potrča
so se v šolskem letu 1987/88 nadaljevali. Tako je od skupno 611 učencev
izdelalo razrede 608 učencev ali 99,51%. Odličnih učencev je bilo 199, prav
dobrih 205, dobrih 135 in zadostnih 69 učencev. Učni uspeh se izboljšuje
zaradi usmerjenega izobraževanja in sprejemnih izpitov na srednjih šolah.
Vzorno vedenje je imelo 149 učencev, 5 učencev manj prjmerno, drugi pa
primerno. Na šoli so imeli tudi 11 oddelkov podaljšanega bivanja. Učenci so
lahko dobivali na šoli zajtrk, malico in kosilo. V šolski zobni ambulanti je bilo
delo redno >n kvalitetno opravljeno. Učenci so obiskovali dopolnilni in dodatni
pouk, interesne dejavnosti, tekmovali so na šolskih, občinskih, regijskih in
republiških tekmovanjih iz matematike, fizike, kemije, v športnih disciplinah,
itd., ter dsvojili več prvih mest, bronasta, zlata in Vegova priznanja, nagrade,
pokale in pohvale. Odnosi šola-starši-učenci so bili v glavnem dobri. V šol-
skem letu 1988 imajo prav tako 22 oddelkov, vendar 30 učencev več. Redni
pouk ne bo okrnjen. Zelo dobro sodeluje šola s krajevno skupnostjo in
prepričani smo, da bo tako tudi pod novo ravnateljico Dušanko Spasojevič, ki
je prvega septembra letos prevzela to odgovorno nalogo.
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